
Zápis z jednání školské rady Gymnázia Christiana Dopplera 

Datum konání: 24.10.2011 

Přítomni: 

Ondřej Gál za zřizovatele  
Mgr. Ondřej Machů za pedagogické pracovníky 
Mgr. Tereza Herianová za pedagogické pracovníky 
Mgr. Hana Rosolová za nezletilé žáky 

�epřítomni: 

Doc. PaedDr. RNDr. Milada Švecová, CSc. za zřizovatele - omluvena 
Vojtěch Pavlíček za zletilé žáky - omluven 

Host: 

Mgr. Renata Pauchová - ředitelka školy 
 

Program jednání 

Zahájení jednání 

Jednání školské rady zahájil Mgr. Ondřej Machů. Představil nové členy rady, konkrétně Mgr. 
Terezu Herianovou a Mgr. Ondřeje Machů za pedagogické pracovníky. Seznámil členy rady 
s výsledky volby člena za zletilé žáky. Dne 12.10.2011 se jím stal Vojtěch Pavlíček ze třídy 
7.J. 

Volba předsedy 

Předsedou byl všemi přítomnými členy zvolen jediný kandidát - Mgr. Ondřej Machů. 
Předseda se zavázal do příštího jednání vypracovat inovaci jednacího řádu školské rady a 
předložit ji ke schválení. 

Výroční zpráva školy 

Paní ředitelka seznámila školskou radu s výroční zprávou o činnosti gymnázia za rok 
2010/2011. Školská rada výroční zprávu pečlivě projednala a poté jednomyslně schválila. 

Diskuze 

Členové školské rady debatovali s paní ředitelkou o různých tématech - personální situace na 
škole, platové podmínky pedagogických pracovníků, realizace projektu studovny, technický 
stav budovy a jiné. 

Závěr 

Na závěr předseda školské rady poděkoval všem přítomným za účast a jednání ukončil. 
 
 
 
Zapsala: Mgr. Tereza Herianová  Předseda školské rady: Mgr. Ondřej Machů 


